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     Protokół Nr 319/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 8 marca 2023 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 

 

 

O godzinie 12:20 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3. Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4. Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5. Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu  
 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

4. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

5. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

6. Dagmara Gembiak – Główny Specjalista ds. Kontroli 

7. Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

8. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian w porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 15a) Informacji na temat udzielenia promesy dofinansowania 

inwestycji z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, edycja III. 

 Rozpatrzenie w pkt. 15b) sprawy dotyczącej podjęcia decyzji w sprawie 

zabezpieczenie w budżecie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu dodatkowych środków  

w celu wyboru Wykonawców lub unieważnienia postępowań: 

1) „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa chodnika  

w gminach: Dębno, Myślibórz i Boleszkowice”; 

2) „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych w gminach: Barlinek, Boleszkowice  

i Myślibórz”. 

 Rozpatrzenie w pkt. 15c) sprawy dot. udzielenia pełnomocnictwa dla radcy prawnego 

Stefana Mazurkiewicza do reprezentowania Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w sprawie 

z powództwa o odszkodowanie w związku z rozwiązaniem umowy o prace za 

wypowiedzeniem. 

 Rozpatrzenie w pkt. 15d) sprawy dot. zapoznania się z informacją Naczelnika Działu 

Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania Majątkiem z dnia 06.03.2023 r. znak: 

IZM.0101.3.2023.KIL w sprawie awarii instalacji wodnej budynku byłego Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  
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 Rozpatrzenie w pkt. 15e) sprawy dot. wyrażenia zgody na podpisanie: „Umów 

powierzenia danych osobowych” w związku z procesem przetwarzania danych w ramach 

nadzoru nad systemem informatycznym GEO-INFO oraz świadczeniem usług nieodpłatnej 

pomocy prawnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie oraz wyrażenie zgody Zarządu Powiatu na podpisanie Aneksu Nr 1 do 

umowy na rzecz realizacji projektu pn. „Region Dobrego Wsparcia” w zakresie 

stworzenia miejsc opieki wytchnieniowej w formie krótkookresowego pobytu 

dziennego lub całodobowego oraz aneksu Nr 1 do umowy użyczenia . 

4. Zatwierdzenie oraz wyrażenie zgody Zarządu Powiatu na podpisanie regulaminu, 

programu działalności i rocznego planu Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Barlinku. 

5. Zaakceptowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2023 roku oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

6. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego  o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2023 rok. 

7. Podjęcie decyzji w sprawie złożenia wniosków o dofinansowanie zadań z zakresu 

poprawy bezpieczeństwa ruchu na przejściach dla pieszych w ramach rządowego 

„Programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań RAZEM 

BEZPIECZNIEJ im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024”. 

8. Zapoznanie się z wnioskiem Wykonawcy zadania pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową 

niezbędnej infrastruktury” na realizację robót dodatkowych polegających za zakupie  

i montażu separatora. 

9. Określenie terminu usunięcia nieprawidłowości zawartych w protokole kontroli 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Myśliborzu Nr HD.9020.2.1.2023  

z dnia 18.01.2023r. przeprowadzonej w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych im. 

kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

10. Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawców lub unieważnienie 

postępowania pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Powiatu 

Myśliborskiego w miejscowościach: Myślibórz, Barlinek i Dębno”. 

11. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Modernizacja  

i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa i modernizacja chodników w gminach: 

Barlinek, Dębno i Nowogródek Pomorski”. 

12. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru branży drogowej i elektrycznej nad realizacją zadania pn. Budowa 
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ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej  

z Myśliborza do miejscowości Klicko-odcinek A”. 

13. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Remont 

cząstkowy nawierzchni bitumicznych grysami i emulsją asfaltową przy użyciu 

remonterów”. 

14. Zajęcie stanowiska w sprawie złożonych do CUW Powiatu Myśliborskiego wniosków 

o dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na dofinansowanie 

prac konserwatorskich i robót budowlanych przy zabytkach, przez Stowarzyszenie na 

Rzecz Ochrony Dziedzictwa „Młyn Papiernia”, Parafię Rzymskokatolicką pw. Matki 

Bożej Królowej Polski w Golenicach oraz Parafię Rzymskokatolicką pw. Świętego 

Jana Chrzciciela w Myśliborzu. 

15. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją zamówienia polegającego na 

zagospodarowaniu terenu przy siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu ul. 

Północna 15 – etap III w ramach zadania p. „Adaptacja budynku byłej bursy na 

siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych”. 

15a) Informacja na temat udzielenia promesy dofinansowania inwestycji z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, edycja III. 

15b) Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenie w budżecie Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawców lub unieważnienia 

postępowań: 

1) „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa chodnika  

w gminach: Dębno, Myślibórz i Boleszkowice”; 

2) „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych w gminach: Barlinek, Boleszkowice  

i Myślibórz”. 

15c) Udzielenie pełnomocnictwa dla radcy prawnego Stefana Mazurkiewicza do 

reprezentowania Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w sprawie z powództwa  

o odszkodowanie w związku z rozwiązaniem umowy o prace za wypowiedzeniem. 

15d) Zapoznanie się z informacją Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych  

i Zarządzania Majątkiem z dnia 06.03.2023 r. znak: IZM.0101.3.2023.KIL w sprawie 

awarii instalacji wodnej budynku byłego Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach.  

15e) Wyrażenie zgody na podpisanie: „Umów powierzenia danych osobowych”  

w związku z procesem przetwarzania danych w ramach nadzoru nad systemem 

informatycznym GEO-INFO oraz świadczeniem usług nieodpłatnej pomocy prawnej. 

16. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu lutym 2023 roku z podziałem na komórki 

organizacyjne. 

17. Zapoznanie się z danymi finansowymi Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

- Rachunkiem zysków i strat za okres od 01.01.2023r. – 31.01.2023r. 

- Stanem należności na dzień 31.01.2023r. 

18. Zapoznanie się z danymi finansowymi Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

- Rachunkiem zysków i strat  oraz bilansem sporządzonym na dzień 31.01.2023r. 

- Stanem zobowiązań i należności sporządzonym na dzień 31.01.2023r. 

19. Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z.o.o. z dnia 

01.03.2023r. znak SZB.L.dz.15/2023 w sprawie przedstawienia kosztów utrzymania 

usługi nocnej i świątecznej opieki medycznej w Myśliborzu oraz w Barlinku. 

20. Zapoznanie się z odpowiedzią Prezesa Zarządu Spółki Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. z dnia 02.03.2023r. znak SD.I/43/03/2023  

w sprawie przekazania organizacji Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej  

w Myśliborzu Szpitalowi w Dębnie. 
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21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Zespołu 

Doradczego do organizacji Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie odwołania ze stanowiska 

dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

29. Zapoznanie się z odpowiedzią Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu   

z dnia 28.02.2023r. znak DPS.071/1.5/2023 na wniosek Członka Zarządu Powiatu 

Wioletty Drzewińskiej w sprawie przedstawienia symulacji wzrostu wynagrodzeń 

pracowników DPS o 16% i 18%. 

30. Zapoznanie się z pismami Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu  oraz 

Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego Pracowników Ochrony Zdrowia 

Dom Pomocy Społecznej w sprawie podwyżek płac pracowników Domu Pomocy 

Społecznej w Myśliborzu. 

31. Sprawy różne. 

32. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad.3 

Przyjęcie oraz wyrażenie zgody Zarządu Powiatu na podpisanie Aneksu Nr 1 do umowy 

na rzecz realizacji projektu pn. „Region Dobrego Wsparcia” w zakresie stworzenia 

miejsc opieki wytchnieniowej w formie krótkookresowego pobytu dziennego lub 

całodobowego oraz aneksu Nr 1 do umowy użyczenia. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że aneks dotyczy podpisanej umowy  

z Fundacją Nauki dla Środowiska w zakresie stworzenia miejsc opieki wytchnieniowej.  

Poinformowała, że z uwagi na apele, iż realizacja usługi mieszkania wytchnieniowego może 

być trudna do zrealizowania w lokalu przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu wprowadza się 

dodatkowo możliwość świadczenia usług w postaci mieszkań chronionych oraz mieszkań 

wspomaganych. Da to duży wachlarz możliwości wykorzystania tego mieszkania.  

Zmieniono również okres projektu, który powinien trwać do marca, a przedłużono go do 

końca miesiąca września 2023 roku. W aneksie uwzględniono dodatkowo przebudowę, lub 

budowę podjazdu dla osób niepełnosprawnych.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął i wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych aneksów do umów. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 
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Ad.4 

Zatwierdzenie oraz wyrażenie zgody Zarządu Powiatu na podpisanie regulaminu, 

programu działalności i rocznego planu Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotowe dokumenty. Poinformowała, że w związku z zapisami 

Rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej dotyczącego funkcjonowania 

Środowiskowych Domów Samopomocy przygotowano przedmiotowe dokumenty. Zostały 

one zatwierdzone przez Wojewodę Zachodniopomorskiego. W dalszym procedowaniu winien 

je zatwierdzić Zarząd Powiatu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedstawionych dokumentów.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała o zaplanowanym oficjalnym otwarciu Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Barlinku w dniu 15.03.2023r. Podała szczegóły dotyczące przedmiotowej uroczystości. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził oraz wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych dokumentów.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad.5 

Zaakceptowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych 

do realizacji w 2023 roku oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przedstawiła i omówiła proponowany 

podział środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Zwróciła 

uwagę na zwiększoną ilość środków, która wynosi 2 012 473,00 zł. Zwróciła uwagę na 

wysokość środków finansowych zaplanowanych na turnusy rehabilitacyjne i duże 

zapotrzebowanie na tego rodzaju wsparcie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że również z jednym z najważniejszych zadań jest likwidacja barier 

architektonicznych. 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że co rocznie jak pozostają środki finansowe na usługach związanych  

z rynkiem pracy są one przenoszone na uzupełnienie zadań związanych z zakupem 

przedmiotów ortopedycznych i likwidację barier architektonicznych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o zasady dotyczące podziału środków PFRON, czy zostało to wykonane tak jak  

w zeszłym roku? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że zasad nie zmieniano, podział został dokonany w porozumieniu  

z Powiatową Radą ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Poinformowała o planowanych zmianach dotyczących finansowania WTZ.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2023 roku oraz podjął uchwałę Nr 319/1129/2023 z dnia  

08 marca 2023 roku w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Kolejno: 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła informacje na temat odbytego spotkania przedstawicielami Urzędu 

Marszałkowskiego w Szczecinie i doradcami w zakresie deinstytucjonalizacji. Poinformowała 

o działaniach zmierzających do opracowania planu deinstytucjonalizacji i planach w zakresie 

zorganizowania spotkań z przedstawicielami samorządów gminnych w tej sprawie. 

 

Ad.6  

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego  o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2023 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 2 marca 2023 roku znak sprawy: 

EDR.4323.12.2023.AM o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu na 2023 rok w dziale 854 (Edukacyjna opieka 

wychowawcza), Rozdziale 85495 (pozostała działalność), § 4300 w wysokości 100 zł 

z uwagi na konieczność jednorazowego (rocznego) zakupu domeny internetowej do 

celów informacyjnych, reklamowych jak również w celu założenia adresów e-mail, 

umożliwiających kontakt z powstałym Młodzieżowym Ośrodkiem Socjoterapii  

w Myśliborzu, na mocy uchwały Nr LVIII/386/2023 Rady Powiatu w Myśliborzu  
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z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie założenia Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii w Myśliborzu oraz Branżowej Szkoły I Stopnia. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

2. Wniosek Biura Obsługi Rady i Zarządu z dnia 2 marca 2023 roku znak sprawy: 

BO.3026.2.2023.DB o zabezpieczenie środków finansowych w kwocie 780,00 zł  

w § 4610 w związku z koniecznością zwrotu kosztów postępowania na podstawie 

wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie  z dnia 12.01.2023r. 

Sygn. akt II SA/Sz886/22 w sprawie skargi Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Dębnie na uchwałę Rady Powiatu w Myśliborzu Nr 

XLVIII/326/2022 z dnia 27 kwietnia 2022 roku w przedmiocie odmowy wyrażenia 

zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Rady Powiatu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Dominika Bułgajewska – Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Kolejno: 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zawnioskowała, aby na podstawie rozpatrzonych wniosków Zarząd Powiatu podjął uchwałę 

w sprawie zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego 

na 2023 rok  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 319/1130/2023 z dnia 08 marca 2023 roku w sprawie 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad.7 

Podjęcie decyzji w sprawie złożenia wniosków o dofinansowanie zadań z zakresu 

poprawy bezpieczeństwa ruchu na przejściach dla pieszych w ramach rządowego 

„Programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań RAZEM 

BEZPIECZNIEJ im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024”. 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że podobnie jak w roku ubiegłym Wojewoda 

Zachodniopomorski poinformował o ogłoszeniu naboru wniosków na dofinansowanie zadań  

z zakresu poprawy bezpieczeństwa pn. „Wzmocnienie bezpieczeństwa w miejscach 

publicznych, ze szczególnym uwzględnieniem tworzenia lokalnych systemów 

bezpieczeństwa” z celem priorytetowym pn. „Bezpieczne przejścia dla pieszych”.  

W ramach zadania można otrzymać dofinansowanie na modernizację, budowę i doposażenie 

przejść dla pieszych w miejscach niebezpiecznych. 

Przekazał, że samorząd może złożyć kilka wniosków. Limit dotyczy jedynie kwoty jaką 

Wojewoda może przeznaczyć na dofinansowanie, jest to kwota do wysokości 100 000,00 zł. 

Poinformował, że w regulaminie nie określono procentu dofinansowania, Komisja sama po 

ocenie wniosków decyduje w jakim on będzie wysokości. Nie może on na pewno przekroczyć 

kwoty 100 000,00 zł. Z doświadczenia wynika, że procent dofinansowania nigdy nie 

przekraczał 50% wartości zadania. 

Przedstawił projekty trzech zadań, o których dofinansowani realizacji można się ubiegać: 

 

Zadanie 1. „Poprawa bezpieczeństwa pieszych uczestników ruchu drogowego na drodze 

powiatowej nr 2161Z w ciągu ulic Łużyckiej, Ogrodowej i Celnej w Myśliborzu” w ramach 

którego przewiduje się wykonanie doświetlenia 10 przejść dla pieszych oraz wymianę 

oznakowania. Szacunkowa wartość zadania: 288.000,00 zł. 

Zadanie 2. „Poprawa bezpieczeństwa pieszych uczestników ruchu drogowego na drodze 

powiatowej nr 1576Z w ciągu ulicy Szosowej w miejscowości Barlinek i drodze powiatowej 

nr 2111Z w ciągu ulicy Myśliborskiej w miejscowości Moczkowo” w ramach którego 

przewiduje się wykonanie doświetlenia 9 przejść dla pieszych oraz wymianę oznakowania. 

Szacunkowa wartość zadania: 259.200,00 zł 

Zadanie 3. „Poprawa bezpieczeństwa pieszych uczestników ruchu drogowego na  drodze 

powiatowej nr 2136Z na odcinku Dębno-Boleszkowice” w ramach którego przewiduje się 

wykonanie doświetlenia 12 przejść dla pieszych oraz wymianę oznakowania. Szacunkowa 

wartość zadania: 345.600,00 zł. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że proponowane zadania opiewają na kwotę powyżej 200 000,00. zł. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Wyjaśnił, odnosząc się do przykładu Zadania Nr 1, które oszacowano na kwotę 288 000,00 zł, 

wówczas dofinansowanie mogłoby wynieść nie więcej niż 100 000,00 zł, zatem koszt 

realizacji zadania ze strony Powiatu Myśliborskiego wyniósłby 188 000,00 zł. 

Zaznaczył, że przedstawione wartości są jedynie szacunkowe. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jego zdaniem z uwagi na trudną sytuacją budżetu Powiatu nie należy skorzystać 

z udziału w przedmiotowym programie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby dokonać złożenia co najmniej jednego wniosku. Wskazała, aby był to 

wniosek na „Poprawę bezpieczeństwa pieszych uczestników ruchu drogowego na drodze 

powiatowej nr 2161Z w ciągu ulic Łużyckiej, Ogrodowej i Celnej w Myśliborzu”. 
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Poinformowała o możliwości przeprowadzenia rozmów z Burmistrzem Myślibórza  

w sprawie partycypacji w 50% kosztów wkładu własnego. Zawnioskowała o złożenie 

przedmiotowego wniosku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jest za tym, aby Powiat nie składał żadnego z zaproponowanych wniosków  

z uwagi na konieczność dopłacania do zadań, na które ogłoszono postępowania przetargowe.  

Zwrócił uwagę, że nie widzi zasadności realizacji zadania dot. Gminy Myślibórz, zauważył, 

że tańsze byłoby zadanie w m. Moczkowo. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że tak, jednak w tym wypadku zaproponowała montaż finansowy dotyczący 

wkładu własnego. Zapytała kiedy upływa termin składania wniosków? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że nabór wniosków trwa do dnia 17 marca 2023 roku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o dokumentację na realizację zaproponowanych zadań? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że koszty jej utworzenia podlegają dofinansowaniu przez Wojewodę. Wartość 

dokumentacji jest uzależniona od ilości przejść dla pieszych.  

Poinformował, że przy złożeniu trzech wniosków najprawdopodobniej tylko jeden zostanie 

wybrany.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Ponownie zaproponowała, aby dokonać złożenia wniosku na „Poprawę bezpieczeństwa 

pieszych uczestników ruchu drogowego na drodze powiatowej nr 2161Z w ciągu ulic 

Łużyckiej, Ogrodowej i Celnej w Myśliborzu”. Poinformowała, że są możliwości 

partycypacji w kosztach wkładu własnego na tę inwestycję przez Gminę Myślibórz. Jeżeli 

gmina nie wywiąże się ze złożonej deklaracji wsparcia wówczas nie podpiszemy umowy na 

realizację zadania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Ponownie zwrócił uwagę na realizowane inwestycje, do których będzie trzeba dokładać. 

Zaproponował, aby odrzucić wszystkie zadania. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poinformował, że jest również tego zdania, że jeżeli mamy składać wnioski to na trzy 

zadania, albo na żadne z nich. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poinformowała, że jest za realizacją zadań, które już rozpoczęliśmy. Widzimy, że 

Burmistrzowie nie wywiązują się z tego co nam obiecali już dużo wcześniej. Podając 

przykład Gminy Dębno zwróciła uwagę, że słowa Burmistrza nie pokryły się z tym o co 

walczyła w Powiecie. Przekazała, że nie chce abyśmy nasze pieniądze powiatowe rozrzucali 

w taki sposób. Należy skupić się na inwestycjach, które są przed nami. Są one bardzo drogie, 
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nie wiemy jaka będzie też wartość robót dodatkowych jakie należy wykonać. Zwróciła uwagę 

na wysokość środków finansowych jakie dołożono do inwestycji w m. Dalsze.  

Przekazała, że należy kontynuować to co rozpoczęliśmy i nie należy rozpoczynać nic 

nowego, dlatego, że program ten będzie realizowany przez następne lata. Przekazała, że nie 

chce, aby rozpoczęte zadania były w jakiś sposób cięte i skracane ze względu na to, że nie 

mamy pieniędzy. Odniosła się do realizacji inwestycji w m. Grzymiradz, gdzie 

poinformowała już mieszkańców, że inwestycja może nie być w całości wykonana jeżeli 

Burmistrz Dębna nie będzie partycypował w kosztach jej realizacji. Mówiąc zatem, że nie 

mamy pieniędzy, a decydujemy się na nowe inwestycje jest to nie wporządku wobec 

mieszkańców. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że równie reprezentuje mieszkańców Gminy Myślibórz, zaproponowała 

przegłosowanie złożonego przez nią wniosku. Przekazała, że jeżeli jest możliwość pozyskania 

dodatkowego źródła finansowania to z takich inwestycji nie można rezygnować. 

Przypomniała o tym jak Gmina Myślibórz została potraktowana przy składaniu wniosków  

z Rządowego Funduszu Przebudowy Dróg Lokalnych. Zauważyła, że prosiła wówczas  

o zgłoszenie dwóch wniosków remontowych w tym jednego na zadanie w m. Klicko. Montaż 

finansowy był przygotowany przy partycypacji środków ze strony Gminy Myślibórz. 

Propozycja została odrzucona, a inwestycja ta byłaby już zrealizowana. W ramach programu 

zostały pieniądze, było wiadomym, że z uwagi na inflacje samorządy nie będą składać 

wniosków. Poprosiła  o przegłosowanie złożonego przez nią wniosku, lub też poprosiła  

o odłożenie sprawy do kolejnego posiedzenia Zarządu Powiatu, aby w tym czasie uzyskać 

deklarację Burmistrza Myśliborza w sprawie partycypacji w 50% kosztach realizacji zadania. 

Zatem po stronie Powiatu Myśliborskiego byłaby to kwota 90 000,00 zł, po stronie Gminy 

Myślibórz również 90 000,00 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za złożeniem wniosku na realizację zadania Nr 1  głosowało 2 Członków Zarządu, przeciw 

– 3 ( A. Potyra, M. Kuziel, W. Drzewińska), nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odstąpieniu od złożenia wniosków w ramach 

przedmiotowego programu. 

Za odstąpieniem od złożenia wniosków głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0,  

2 Członków Zarządu (A. Prill, M. Norsesowicz) wstrzymało się od głosu. 

 

Ad.8 

Zapoznanie się z wnioskiem Wykonawcy zadania pn. „Przebudowa dróg powiatowych 

nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej 

infrastruktury” na realizację robót dodatkowych polegających za zakupie  

i montażu separatora. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że wykonawca firma Maldrobud w wyniku 

prowadzonych prac zgłosił rozbieżność pomiędzy dokumentacją projektową a Tabelą 

Elementów Rozliczeniowych. Złożył wyjaśnienia w tym zakresie. Firma zgłosiła konieczność 

wykonania robót dodatkowych polegających na zakupie i montażu separatora wraz  

z osadnikiem. Poinformował, że koszt wykonania dodatkowych prac został wyceniony na 
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kwotę 46 534,61 zł brutto. Środki znajdują pokrycie w planie wydatków na to zadanie. 

Zasygnalizował, że wykonawca złoży wniosek o zaakceptowanie kosztorysu wykonania 

wylotu, który został usunięty. Nie zna jeszcze wyceny, gdyż jesteśmy na etapie projektowania 

i uzyskania pozwolenia wodno-prawnego, ale będzie to prawdopodobnie kwota w granicach 

60 tys. zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że przedstawiona sprawa obrazuje przypadek, gdzie nie możemy przewidzieć 

kosztów dodatkowych jakie powstają przy realizacji zadań inwestycyjnych. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że wszędzie występują tego typu sytuacje.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił informacje związane z występującymi problemami związanymi z wykonaniem 

kanalizacji deszczowej podczas realizacji inwestycji, na szczęście nie były one duże i udało 

się je skorygować na bieżąco, bez dodatkowych kosztów. Zwrócił uwagę, że zakup i montaż 

separatora wraz z osadnikiem jest konieczny i musi być wykonany. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o postępy prac budowlanych inwestycji? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że za ok. miesiąc rozpoczną się prace drogowe, w tej chwili jest wykonywana 

kanalizacja deszczowa. Postęp prac jest mało widoczny z uwagi, że prace są wykonywane 

przeciskiem i mieszkańcy nie widzą ich efektów, ale prace te idą zgodnie z harmonogramem. 

Poinformował, że firma Maldrobud zgłosiła firmę STB jako podwykonawcę chodników. 

Przekazał, że w poniedziałek rozpocznie się rozbiórka chodników. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował wniosek Wykonawcy na realizację robót dodatkowych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.9 

Określenie terminu usunięcia nieprawidłowości zawartych w protokole kontroli 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Myśliborzu Nr HD.9020.2.1.2023  

z dnia 18.01.2023r. przeprowadzonej w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. 

hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego 

„Morro” w Barlinku została przeprowadzona kontrola Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu wskazująca na konieczność usunięcia nieprawidłowości. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przekazała, że Dyrektor jednostki zaproponował termin wykonania zaleceń pokontrolnych do 

dnia 31.12.2024r. Przedstawiła informacje na temat wydanych zaleceń i prac jakie należy 

wykonać. Zwróciła uwagę, że część zaleceń zostanie wykonana szybciej.  
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował zaproponowany przez dyrektora jednostki termin usunięcia 

nieprawidłowości tj. 31.12.2024 r. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.10 

Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawców lub unieważnienie 

postępowania pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Powiatu 

Myśliborskiego w miejscowościach: Myślibórz, Barlinek i Dębno”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w dniu 03.03.2023 r. nastąpiło 

otwarcie ofert w ramach postępowania pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności 

publicznej Powiatu Myśliborskiego w miejscowościach: Myślibórz, Barlinek i Dębno”. 

Zadanie jest dofinansowane ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych. 

Postępowanie zostało podzielone na trzy części: 

1. Część nr 1: Termomodernizacja budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. 

kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku, ul. Szosowa 2, 74-320 Barlinek 

2. Część nr 2: Termomodernizacja budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie, ul. Mickiewicza 30B, 74-400 Dębno 

3. Część nr 3: Termomodernizacja budynku przy ul. Spokojnej 13, 74-300 Myślibórz 

 

W terminie składania ofert wpłynęły następujące oferty: 

 

 

Część nr 1: Termomodernizacja budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. 

hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku, ul. Szosowa 2, 74-320 Barlinek 

Nr Nazwa (firma) i adres Wykonawcy Nazwa kryterium Wartość 

1 

Usługi Ogólnobudowlane PAK-BUD 

Zbigniew Pakuła, ul. Cicha 25 

66-400 Gorzów Wielkopolski 

NIP: PL 5992030566 

Cena 3 921 699,49 PLN 

 

Część nr 2: Termomodernizacja budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej 

w Dębnie, ul. Mickiewicza 30B, 74-400 Dębno 

Nr Nazwa (firma) i adres Wykonawcy Nazwa kryterium Wartość 

1 
STB Spółka z o.o., ul. Królewiecka 45 

74-300 Myślibórz 
Cena 2 899 000,00 PLN 

2 

Usługi Ogólnobudowlane PAK-BUD 

Zbigniew Pakuła, ul. Cicha 25 

66-400 Gorzów Wielkopolski 
Cena 3 429 741,18 PLN 

 

Część nr 3: Termomodernizacja budynku przy ul. Spokojnej 13, 74-300 Myślibórz 
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Nr Nazwa (firma) i adres Wykonawcy Nazwa kryterium Wartość 

1 

USŁUGI BUDOWLANO-

INSTALACYJNE STAD-BUD 

DAMIAN STANISZCZAK, ul. 

Metalowców 18 

66-400 Gorzów Wielkopolski 

Cena 1 330 543,61 PLN 

2 
STB Spółka z o.o., ul. Królewiecka 45 

74-300 Myślibórz 
 

Cena 

 

1 649 999,99 PLN 

3 
Bajewski Robert, Bałtycka 3 

74-300 Myślibórz 
Cena 1 844 395,87 PLN 

4 

Usługi Ogólnobudowlane PAK-BUD 

Zbigniew Pakuła, ul. Cicha 25 

66-400 Gorzów Wielkopolski 
Cena 1 768 917,55 PLN 

 

Kwoty zabezpieczone w budżecie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu na realizację 

ww. zadań wynoszą: 

1) Część nr 1: Termomodernizacja budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. 

kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku, ul. Szosowa 2, 74-320 Barlinek - 

2.660.666,67 zł  
2) Część nr 2: Termomodernizacja budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie, ul. Mickiewicza 30B, 74-400 Dębno - 2.220.666,67 zł  

3) Część nr 3: Termomodernizacja budynku przy ul. Spokojnej 13, 74-300 Myślibórz - 

1.340.666,66 zł. 

Łączna kwota zaplanowana w budżecie na roboty budowlane: 6.222.000,00 zł. 

Pozostała kwota w budżecie przeznaczona na pokrycie kosztów zakupu tablic informacyjnych 

oraz inspektora nadzoru inwestorskiego: 366.000,00 zł (18.000,00 – tablice; 122.000,00 zł-

inspektor nadzoru). 

 

Brakująca kwota, jaką Powiat Myśliborski musiałby dołożyć do zabezpieczonych  

w budżecie środków wynosi: 

1) Część nr 1: Termomodernizacja budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. 

hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku, ul. Szosowa 2, 74-320 Barlinek – 

1.261.032,82 zł 
2) Część nr 2: Termomodernizacja budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie, ul. Mickiewicza 30B, 74-400 Dębno – 678.333,33 zł; 

3) Część nr 3: Termomodernizacja budynku przy ul. Spokojnej 13, 74-300 Myślibórz – nie 

wymaga zabezpieczenia dodatkowych środków. 

 

Łączne koszty realizacji inwestycji:  

1) koszt zatrudnienia inspektora nadzoru inwestorskiego ok. 122.000,00 zł (przyjmując 

1,5% wartości ofert z najniższymi cenami) 

2) koszt zakupu tablic informacyjnych ok 18.000,00 zł 

3) roboty budowlane 8.151.243,10 zł (łączna wartość ofert z najniższymi cenami)  

łącznie: 8.291.243,10 zł. 

 

Prognozowana brakująca kwota, jaką Powiat Myśliborski musiałby dołożyć do 

zabezpieczonych w budżecie środków wynosi 1.703.243,10 zł. 
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Wobec powyższego w przypadku, gdy Wykonawcy wykażą, iż nie podlegają wykluczeniu,  

a ich oferty nie będą podlegały odrzuceniu, w celu podpisania umowy z Wykonawcami 

niezbędne jest posiadanie przez Zamawiającego odpowiedniej ilości środków finansowych. 

Decyzja o braku zgody na zwiększenie środków finansowych, daje podstawy do 

unieważnienia postępowania.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że jest to powtórzony przetarg i oferty są wyższe od poprzedniego przetargu  

o kwotę 70 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jej zdanie nie uległo zmianie, zadania wymagają wykonania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, wyrażenie zgody na realizację zadań i zabezpieczenie dodatkowych środków 

finansowych w celu wyboru wykonawców ze środków pochodzących z wyemitowanych 

obligacji na rzecz Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jednocześnie należ poszukiwać źródeł zewnętrznych na sfinansowanie 

realizacji przedmiotowych zadań. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych w celu 

wyboru wykonawców ze środków pochodzących z wyemitowanych obligacji na rzecz 

Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.11 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Modernizacja  

i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa i modernizacja chodników w gminach: 

Barlinek, Dębno i Nowogródek Pomorski”. 
(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w związku z podjęciem przez Zarząd 

Powiatu w Myśliborzu na posiedzeniu w dniu 21.02.2023 r. decyzjo o realizacji zadania pn. 

„Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa i modernizacja chodników  

w gminach: Barlinek, Dębno i Nowogródek Pomorski”, prosimy o wyrażenie zgody na 

podpisanie umowy z firmą MALDROBUD Sp. z o.o. sp. k. 

Poruszyła temat dotyczący uzgodnienia terminu podpisania przedmiotowej umowy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.12 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru branży drogowej i elektrycznej nad realizacją zadania pn. Budowa 
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ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej  

z Myśliborza do miejscowości Klicko-odcinek A”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Wydział Inwestycji, Zamówień 

Publicznych i Zarządzania Majątkiem w Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

prowadzi postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru branży drogowej i elektrycznej nad realizacją zadania pn. Budowa ścieżki 

pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej z Myśliborza do 

miejscowości Klicko-odcinek A”. Na złożone zapytanie wpłynęły oferty od następujących 

wykonawców: 

1) VIA Projekt Sp. z o. o., ul. Piskorskiego 21, 70-809 Szczecin w kwocie 26 383,50 zł 

brutto 

2) „RAMIKO” mgr inż. Radosław Ostraszewski, Jenin ul. Gronowa 3, 66-450 Bogdaniec  

w kwocie 30 012,00 zł brutto. 

Cena najkorzystniejszej oferty przewyższała kwotę, którą Zamawiający zamierza przeznaczyć 

na sfinansowanie zamówienia, wobec czego postępowanie zostało unieważnione.  

W kolejnym postępowaniu zapytanie o cenę zostało wysłane do pana Mariusza Borysewicza 

prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą Usługi Ogólnobudowlane „BOMA”,  

Al. Jabłonkowa 29, 74-300 Myślibórz. Cena zaoferowana przez Wykonawcę wynosi 

11.000,00 zł netto tj. 13.530,00 zł brutto.  Zaoferowana przez Wykonawcę cena mieści się  

w kwocie jaką Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. 

Wykonawca wykazał spełnianie warunków udziału w postępowaniu oraz niepodleganie 

wykluczeniu z postępowania. 

Wobec powyższego prosimy o wyrażenie zgody na podpisanie umowy z wykonawcą. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.13 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Remont cząstkowy 

nawierzchni bitumicznych grysami i emulsją asfaltową przy użyciu remonterów”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr14 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Wydział Inwestycji, Zamówień 

Publicznych i Zarządzania Majątkiem w Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

prowadzi postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Remont cząstkowy 

nawierzchni bitumicznych grysami i emulsją asfaltową przy użyciu remonterów”. 

Najkorzystniejszą ofertę przedstawił wykonawca Roboty Ziemne Instalacyjne Sanitarno-

Kanalizacyjne Tomasz Kusz z Pyrzyc w kwocie 223 860,00 zł brutto. Kwota ta mieści się  

w środkach finansowych zabezpieczonych w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że przedmiotową metodą są wypełniane ubytki i dziury na drogach 

powiatowych.  
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, których dróg będą dotyczyły przedmiotowe prace remontowe? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że wszystkich na których są dziury. Przekazał, że do przetargu został 

załączony wykaz dróg planowanych do remontu cząstkowego. Wniósł uwagi dotyczące 

stosowania tego typu uzupełniania ubytków na drogach. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że w przypadkach kiedy dane odcinki dróg są zgłoszone do realizacji w ramach 

programów, nie ma zatem sensu wykonywać na nich remontów cząstkowych. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że w przypadku zaplanowanych inwestycji łatanie dziur nie zostanie 

przeprowadzone. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi dotyczące wykorzystania emulsji na remont cząstkowy dróg. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Złożył wyjaśnienia dotyczące wykonywanych prac, zauważył, że naprawa metodą żwiru  

i emulsji dotyczy tylko ubytków i wgłębień występujących na drogach. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.14 

Zajęcie stanowiska w sprawie złożonych do CUW Powiatu Myśliborskiego wniosków  

o dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na dofinansowanie 

prac konserwatorskich i robót budowlanych przy zabytkach, przez Stowarzyszenie na 

Rzecz Ochrony Dziedzictwa „Młyn Papiernia”, Parafię Rzymskokatolicką pw. Matki 

Bożej Królowej Polski w Golenicach oraz Parafię Rzymskokatolicką pw. Świętego Jana 

Chrzciciela w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że po ostatnim posiedzeniu Zarządu 

Powiatu oprócz przedstawionych wniosków jakie wpłynęły został zgłoszony kolejny wniosek.  

Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Jana Chrzciciela w Myśliborzu  

zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na przygotowanie i złożenie wniosku  

o dofinansowanie z RPOZ na remont istniejących nawierzchni dawnego cmentarza przy 

Kościele Filialnym w Myśliborzycach. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że Zarząd Powiatu podjął już decyzję o złożeniu trzech wniosków  

o dofinansowanie w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Zatem kolejne 

wnioski jakie wpływają nie powinny być procedowane. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Nie zgodziła się z tym, przekazała, że zewnętrzne wnioski jakie wpływają powinny być 

rozpatrzone. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że Zarząd Powiatu zdecydował o nie składaniu wniosków przez podmioty 

zewnętrzne i ta decyzja powinna być podtrzymana. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podtrzymał decyzję o nie składaniu wniosków o dofinansowanie  

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków przekazanych przez podmioty zewnętrze. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 2 (A. Prill, M. Norsesowicz), nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.15 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją zamówienia polegającego na 

zagospodarowaniu terenu przy siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu ul. 

Północna 15 – etap III w ramach zadania p. „Adaptacja budynku byłej bursy na 

siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr16 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Wydział Inwestycji, Zamówień 

Publicznych i Zarządzania Majątkiem w Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

prowadzi postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Pełnieni funkcji inspektora 

nadzoru inwestorskiego nad realizacją zamówienia polegającego na zagospodarowaniu terenu 

przy siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15 – etap III w ramach 

zadania pn. „Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego  

i powiatowych jednostek organizacyjnych”. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma MirProBud Mirosław Kaup z Myśliborza na kwotę 

15 375,00 zł brutto. Środki finansowe zabezpieczone są w budżecie Starostwa Powiatowego 

w Myśliborzu na rok 2023 to kwota 26 770,54 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.15a) 

Informacja na temat udzielenia promesy dofinansowania inwestycji z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, edycja III. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową informację. Poinformowała, że promesa dotyczy wniosku pn. 

„Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa i modernizacja chodników  

w gminach: Barlinek, Dębno i Nowogródek Pom.” 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.15b) 

Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenie w budżecie Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawców lub unieważnienia 

postępowań: 

1) „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa chodnika  

w gminach: Dębno, Myślibórz i Boleszkowice”; 

2) „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych w gminach: Barlinek, 

Boleszkowice i Myślibórz”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Zarząd Powiatu podjął decyzję  

o wyłonieniu wykonawcy i realizacji zadania pn. „Modernizacja i przebudowa dróg 

powiatowych oraz budowa i modernizacja chodników w gminach: Barlinek, Dębno  

i Nowogródek Pomorski” oraz wystąpienie do samorządów gminnych z wnioskiem  

o partycypację w kosztach w realizacji zadań: 

1) „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa chodnika w gminach: 

Dębno, Myślibórz i Boleszkowice”; 

2) „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych w gminach: Barlinek, Boleszkowice  

i Myślibórz”. 

Wobec powyższego wystąpiono z pismami do włodarzy gmin Dębno, Barlinek i Myślibórz  

z prośbą o partycypację w kosztach realizacji ww. zadań. Do dnia dzisiejszego otrzymano 

odpowiedź jedynie z Gminy Barlinek, która zadeklarowała wsparcie finansowe w kwocie 

40.000,00 zł przeznaczone na budowę chodnika w Rychnowie.   

W związku z powyższym prosimy o podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu brakujących środków finansowych w celu realizacji 

ww. zadań lub unieważnienie przedmiotowych postępowań. 

Poinformowała, że koszty realizacji zadań oraz kwoty zabezpieczone w budżecie Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu są następujące: 

Kwoty zabezpieczone w budżecie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu na realizację ww. 

zadań wynoszą: 

1)„Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa chodnika w gminach: Dębno, 

Myślibórz i Boleszkowice” – 5.176.471,00 zł w tym koszt zatrudnienia inspektora nadzoru 

inwestorskiego ok. 120.000,00 zł (przyjęto 1,5 % od kwoty najtańszej oferty) oraz koszt 

tablicy informacyjnej ok. 6.000,00 zł. 

2)„Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych w gminach: Barlinek, Boleszkowice  

i Myślibórz” - 6.588.236,00 zł w tym koszt zatrudnienia inspektora nadzoru inwestorskiego 

ok. 135.000,00 zł (przyjęto 1,5 % od kwoty najtańszej oferty) oraz koszt tablicy informacyjnej 

ok. 6.000,00 zł. 

Brakująca kwota, jaką Powiat Myśliborski musiałby dołożyć do zabezpieczonych  

w budżecie środków wynosi: 

1)„Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa chodnika w gminach: Dębno, 

Myślibórz i Boleszkowice” – 2.975.612,72 zł; 

2)„Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych w gminach: Barlinek, Boleszkowice  

i Myślibórz” - 2.495.418,41 zł. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że proponuje się powtórzenie przetargów, odniósł się do kwestii dotyczącej 

współfinansowania zadań przez samorządy gminne. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o deklarację ze strony Gminy Myślibórz o przekazaniu kwoty 350 000,00 zł? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że nie ma informacji ze strony Gminy Myślibórz w tej sprawie. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poprosiła o podjęcie decyzji w zakresie ewentualnego skrócenia zakresu zadań  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, że zakresy zadań wymagają skrócenia.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił wartości zadań po skróceniu ich zakresu.   

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła informacje dotyczące złożenia wniosków w ramach FOGR. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na szansę dotyczącą otrzymania dofinansowania na realizację zadań  

z Nadleśnictw. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Kwoty, które można otrzymać, to w przypadku Nadleśnictwa Różańsko mogłaby być to 

kwota 3 000 000,00 zł, w przypadku Nadleśnictwa Barlinek mowa jest o kwocie 1 500 000,00 

zł. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytał, czy Nadleśnictwa są w stanie przekazać takie kwoty? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że są to kwoty, które Nadleśnictwa dają na tego typu inwestycje, stanowią one 

50% wartości inwestycji. Tak też wyceniono roboty dla Różańska, kwota ta została 

zaakceptowana przez Dyrekcję Nadleśnictwa w  Szczecinie  i o taką kwotę zawnioskowano. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję dotyczącą zmniejszenia zakresu realizacji zadań oraz podjął 

decyzję o unieważnieniu postępowań i wszczęciu ponownych postępowań przetargowych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.15c) 

Udzielenia pełnomocnictwa dla radcy prawnego Stefana Mazurkiewicza do 

reprezentowania Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w sprawie z powództwa  

o odszkodowanie w związku z rozwiązaniem umowy o prace za wypowiedzeniem. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr19 do protokołu) 
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Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że projekty uchwał dotyczą udzielenia Panu Stefanowi Mazurkiewicz, 

pełnomocnictwa do reprezentowania Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, przed 

wszystkimi sądami powszechnymi, w tym przed Sądem Najwyższym, sądami 

administracyjnymi, w tym przed Naczelnym Sądem Administracyjnym, organami 

administracyjnymi, bankami, osobami fizycznymi i prawnymi oraz innymi podmiotami  

w sprawie o odszkodowanie w związku z rozwiązaniem umowy o pracę za wypowiedzeniem. 

Sprawy te dotyczą Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach i są prowadzone 

od kilku lat. Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowych spraw. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czego dotyczą roszczenia? 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że przywrócenia do pracy bądź odszkodowania.  

 
Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że sprawy nie dotycząc likwidacji jednostki, były one rozpoczęte w latach 

wcześniejszych. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że nie ma jednostki, zatem jak to będzie procedowane? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że sprawy będą zatem dotyczyć jedynie odszkodowań. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała na jakich stanowiskach byli zatrudnieni pracownicy, których dotyczą te sprawy? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że na stanowiskach pedagog i psycholog.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła kwestię prowadzenia przedmiotowych spraw i  wynagrodzenia Kancelarii Prawnej. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że sprawy będą prowadzone prze Kancelarię Prawną poprzez zastępstwo 

procesowe. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił przedmiotowych pełnomocnictw podejmując uchwały:  

1. Nr 319/1131/2022 2023 z dnia 8 marca 2023 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa; 

2. Nr 319/1132/2023 z dnia 8 marca 2023 roku w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 



21 
 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.15d) 

Zapoznanie się z informacją Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych  

i Zarządzania Majątkiem z dnia 06.03.2023 r. znak: IZM.0101.3.2023.KIL w sprawie 

awarii instalacji wodnej budynku byłego Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach.  

(Informacja stanowi załącznik Nr 20 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową informację na temat awarii instalacji wodnej na terenie byłego 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. Poinformowała o ubytkach wody. 

Przedstawiła informacje na temat działań związanych z poszukiwaniem miejsca wycieku. 

Zaproponowała, aby dokonać zamknięcia przyłącza w miejscu za pałacem, niestety wymaga 

to odcięcia przyłącza dla mieszkańców, którzy są do niego podłączeni. Następnie należałoby 

wykonać nowe przyłącze dla mieszkańców, co wymaga uzyskania warunków przyłączenia.  

Przekazał, że należy zorganizować spotkanie z mieszkańcami celem rozpoczęcia rozmów  

w sprawie budowy nowego przyłącza wody. Poruszyła kwestię sieci wodociągowej jaka jest 

przy pałacu, przez lata była rozbudowywana i nie jest zinwentaryzowana. Przekazała, że nie 

jesteśmy w stanie znaleźć źródła powstałej awarii, gdyż na zewnątrz nie powstaje żaden 

przeciek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, jaki byłby koszt wykonania nowego przyłącza? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że wstępnie wyliczono koszt w ok. 50 000,00 zł-70 000,00 zł. Poinformowała 

o prowadzonych rozmowach z PWiK w sprawie wydania warunków dla nowego przyłącza, 

nie będzie to stanowić problemu i warunki mogą być wydane. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że problem dotyczący gospodarki wodnej przy budynku w Renicach był od wielu 

lat sygnalizowany.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do uzgodnień w przedmiotowej sprawie. Zaproponował, aby wykonać zaślepki  

w przedmiotowej instalacji. Poruszył temat dotyczący prac jakie należy w związku z tym 

wykonać. Poprosił również o zorganizowania spotkania z mieszkańcami budynków 

podłączonych do przedmiotowej instalacji.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją i podjął decyzję o wykonaniu 

zaślepek w przedmiotowej instalacji celem usunięcia awarii i zorganizowaniu spotkania  

z mieszkańcami budynków podłączonych do przedmiotowej instalacji. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 
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Ad.15e) 

Wyrażenie zgody na podpisanie: „Umów powierzenia danych osobowych” w związku  

z procesem przetwarzania danych w ramach nadzoru nad systemem informatycznym 

GEO-INFO oraz świadczeniem usług nieodpłatnej pomocy prawnej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę, zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 13:55 zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 14:12 

 

Ad.16 

Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu lutym 2023 roku z podziałem na komórki 

organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad.17 

Zapoznanie się z danymi finansowymi Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

- Rachunkiem zysków i strat za okres od 01.01.2023r. – 31.01.2023r. 

- Stanem należności na dzień 31.01.2023r. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe dane finansowe. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad.18 

Zapoznanie się z danymi finansowymi Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 
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- Rachunkiem zysków i strat  oraz bilansem sporządzonym na dzień 31.01.2023r. 

- Stanem zobowiązań i należności sporządzonym na dzień 31.01.2023r. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 24 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe dane finansowe. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad.19 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z.o.o. z dnia 

01.03.2023r. znak SZB.L.dz.15/2023 w sprawie przedstawienia kosztów utrzymania 

usługi nocnej i świątecznej opieki medycznej w Myśliborzu oraz w Barlinku. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 25 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo, w którym Prezes Spółki przedstawia zestawienie kosztów  

i przychodów poniesionych w 2022 roku oraz prognozę kosztów na 2023 rok w zakresie 

prowadzenia nocnej i świątecznej opieki medycznej. Zwrócił uwagę na wysokość kontraktu  

z NFZ na 2023 ro, który wynosi 2 271 722,0 zł. Zwrócił uwagę, że Szpital w Dębnie, ma 

niższy kontrakt na tę działalność, który wynosi ok 700 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii dotyczącej wysokości kontraktu. Wniosła uwagi dotyczące 

przedstawionych danych tabelarycznych. Wskazała, na sygnały dotyczące równego 

traktowania pracowników punktu w Myśliborzu i w Barlinku. Pielęgniarki, które pracują  

w poradni nocnej i świątecznej opieki medycznej w Myśliborzu mają niższe wynagrodzenia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przedstawienia danych w zakresie zatrudnienia i wynagrodzeń 

o jakie poproszono obie Spółki.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o koszty funkcjonowania nocnej i świątecznej opieki 

medycznej to Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

przedstawiła pismo, iż nie jest zainteresowana przejęciem prowadzenia punktu w Myśliborzu. 

W piśmie wskazuje, że punkt w Chojnie generował stratę w wysokości 200 000,00 zł. 

Przekazał, że należy merytorycznie rozpatrzyć kwestię udzielenia pomocy dla Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na różnicę pomiędzy wysokością kontraktu w obu spółkach gdzie Szpital  

w Dębnie ma kontrakt na poziomie 700 000,00 zł, natomiast Szpital w Barlinku w kwocie 

2 271 722,20 zł. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do kosztów jakie przedstawił Prezes Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat realizacji świadczeń nocnej i świątecznej opieki medycznej przez Szpital  

w Dębnie, poinformował o uzgodnieniach jakich dokonano. Zwrócił uwagę, że należy 

zorganizować spotkanie z Prezes Spółki Szpital w Dębnie w przedmiotowej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad.20 

Zapoznanie się z odpowiedzią Prezesa Zarządu Spółki Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. z dnia 02.03.2023r. znak SD.I/43/03/2023 w sprawie 

przekazania organizacji Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej w Myśliborzu 

Szpitalowi w Dębnie. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 26 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad.21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia dla kierownika jednostki 

organizacyjnej Powiatu Myśliborskiego – Pana Wiktora Tołoczko – Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Myśliborzu, ul. Północna 15, 74-300 Myślibórz, do składania oświadczeń 

woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwalę Nr 319/1133/2023 z dnia 8 marca 2023 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad.22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia Panu Wiktorowi Tołoczko – Dyrektorowi 

Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu pełnomocnictwa do reprezentacji Powiatu 

Myśliborskiego w sprawach związanych z realizacją projektów pilotażowych pn. „Aktywny 

Rodzic” i „Voucher Zatrudnieniowy” finansowanych ze środków rezerwy Funduszu Pracy, na 

podstawie ogłoszonego naboru na projekty pilotażowe pod nazwą „Stabilna praca – silna 

rodzina”.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 319/1134/2023 z dnia 8 marca 2023 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad.23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 29 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia dla Pana Wiktora Tołoczko 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu do reprezentowania Powiatu 

Myśliborskiego przed sądami wszystkich instancji  w sprawach dotyczących Funduszu Pracy, 

a w szczególności w zakresie realizacji umów cywilnoprawnych zawieranych w ramach 

aktywizacji zawodowej osób bezrobotnych oraz w postepowaniach na podstawie nakazów 

zapłaty tytułem Funduszu Pracy.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 319/1135/2023 z dnia 8 marca 2023 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad.24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 30 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia Panu Wiktorowi Tołoczko - Dyrektorowi 

Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu upoważnienia do wykonywania zadań 

realizowanych przez Powiat Myśliborski z zakresu rehabilitacji zawodowej osób 

niepełnosprawnych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 319/1136/2023 z dnia 8 marca 2023 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad.25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Zespołu 

Doradczego do organizacji Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 31 do protokołu) 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że jest on związany z realizacją 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu Nr LVIII/386/2023 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 

30 stycznia 2023 roku w sprawie założenia Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Myśliborzu oraz Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej. Proponuje się powołanie zespołu 

doradczego do organizacji Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu, w składzie: 

 

1) Ewa Difort-Olejniczak – przewodniczący Zespołu 

2) Janina Sidor – członek Zespołu 

3) Agnieszka Majczyna – członek Zespołu 

4) Renata Wolniak – członek Zespołu 

5) Wojciech Ciechanowicz – członek Zespołu 

6) Prawnik CUW PM – członek Zespołu 

7) Marcin Stępnik – członek Zespołu 

8) Rafał Skowron – członek Zespołu 

9) Marta Grzelak – członek Zespołu 

10) Marek Imacki – członek Zespołu 

11) Małgorzata Woroch – członek Zespołu 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 319/1137/2023 w sprawie powołania Zespołu 

Doradczego do organizacji Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 
 

Ad.26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie odwołania ze stanowiska 

dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 32 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy odwołania Pani Edyty Mikuły ze stanowiska dyrektora 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku, w związku ze złożoną w dniu 02 marca 

2023 roku rezygnacją z zajmowanego stanowiska. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 319/1138/2023 z dnia 8 marca 2023 roku w sprawie 

odwołania ze stanowiska dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad.27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 33 do protokołu) 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy powierzenia Pani Małgorzacie Chebie – pracownikowi 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku pełnienie obowiązków dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku na okres od 14 marca 2023 roku do 31 grudnia 

2023 roku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 319/1139/2023 z dnia 8 marca 2023 roku w sprawie 

powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Barlinku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad.28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 34 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia dla Pani Małgorzaty Cheba – 

p.o. dyrektora w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku, do składania 

oświadczeń woli związanych  z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 319/1140/2023 z dnia 8 marca 2023 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad.29 

Zapoznanie się z odpowiedzią Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu   

z dnia 28.02.2023r. znak DPS.071/1.5/2023 na wniosek Członka Zarządu Powiatu 

Wioletty Drzewińskiej w sprawie przedstawienia symulacji wzrostu wynagrodzeń 

pracowników DPS o 16% i 18%. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 35 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z  przedmiotową informacją. 

 

Ad.30 

Zapoznanie się z pismami Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu  oraz 

Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego Pracowników Ochrony Zdrowia 

Dom Pomocy Społecznej w sprawie podwyżek płac pracowników Domu Pomocy 

Społecznej w Myśliborzu. 
(Pismo stanowi załącznik Nr 36 do protokołu) 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pisma. Wskazał, że Dyrektor jednostki oraz Niezależnego 

Samorządnego Związku Zawodowego Pracowników Ochrony Zdrowia Dom Pomocy 

Społecznej informują, iż przedstawiona podwyżka wynagrodzeń jaka została zaakceptowana 

przez Zarząd Powiatu tj. w kwocie 480 zł od miesiąca kwietnia 2023 roku i 120 zł od 

miesiąca lipca 2023r. nie jest satysfakcjonująca. Określono inne oczekiwania tj. 

podwyższenie wynagrodzenia zasadniczego o kwotę 20% od miesiąca stycznia 2023 roku 

oraz o kwotę 110 zł od miesiąca lipca 2023 roku.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała jaki procent podwyżek może zostać udzielony pracownikom? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Przedstawiła tabelę zawierającą dane dotyczące wzrostu wynagrodzeń pracowników. 

(Tabela stanowi załącznik Nr 37 do protokołu) 

Przekazała, że jest w stanie przychylić się do wniosku pracowników, wskazała 16% wzrost 

wynagrodzeń. Omówiła dane ujęte w przedmiotowej tabeli. Odniosła się do poziomu 

wynagrodzeń na poszczególnych stanowiskach. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że należy przeprowadzić rozmowy ze związkami zawodowymi.  

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Poinformowała, że prowadziła rozmowy ze związkami zawodowymi, których stanowisko jest 

taki, iż odrzucają przedstawioną im propozycję regulacji płac. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o podjęcie kolejnej próby negocjacji i wypracowanie kosensusu.  

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Poinformowała, że patrząc na sytuację jednostki i wzrost kosztów nie jest w stanie stwierdzić, 

że dając podwyższenie płac pracownikom o 16% jednostka będzie w stanie się bilansować. 

Przekazała, że nie jest w stanie przewidzieć wzrostu cen towarów i usług jakie w ostatnim 

czasie następują.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazał, że decyzja dotycząca podwyżek należy do dyrektora jednostki. Jeżeli dyrektor 

wskazuje możliwość podwyższenia wynagrodzeń o 16%, zatem należy w tej sprawie 

przeprowadzić rozmowy ze związkami zawodowymi. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Przekazała, że z planowanych zeszłorocznych dochodów będziemy osiągać 8 954 000,00 zł 

po wzroście będzie to kwota 9 847 000,00 zł, natomiast przewidywana kwota wydatków to   

10 500 000,00 zł. Trudno jest zatem określenie zmieszczenia się w jakichkolwiek procentach, 

gdyż jedyną możliwością jest wsparcie ze strony Zarządu. Zwróciła uwagę, że Zarząd będzie 

wiedział, czy będzie w stanie dołożyć środki finansowe dla jednostki. Przekazała, ze nie może 

planować pieniędzy, których nie ma.   

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że z przedstawionej tabeli wynika, że propozycja podwyższenia wynagrodzeń  

o kwotę 480 zł i 120 zł zaakceptowana przez Zarząd Powiatu jest większa niż 16% o których 

mowa. 
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Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Przekazała, że propozycja związków zawodowych to podwyższenie wynagrodzeń o 20% od 

miesiąca stycznia 2023 roku oraz o kwotę 110 zł od miesiąca lipca 2023 roku. Zwróciła 

uwagę, na rozmowy prowadzone ze związkami zawodowymi, które nie przyniosły 

rozwiązania. 

Zapytała, czy można rozważyć możliwość podwyższenia wynagrodzeń w kwocie 480 zł i 120 

zł, ale od miesiąca stycznia? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że nie ma takiej możliwości, gdyż wzrost opłaty za pobyt mieszkańców w DPS 

następuje dopiero od miesiąca marca, zatem jednostka nie posiada tych pieniędzy.  

Odniosła się do przedstawionych kwot w tabeli.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że Dyrektor przedstawiła informację, że prognozowane dochody jednostki to 

kwota 9 847 000,00 zł, natomiast koszty to 10 500 000,00 zł, Zapytał, która z propozycji 

podwyższenia wynagrodzeń mieści się w tych kosztach? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że  kwota podwyżek 480 zł i 120 zł. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zauważył, że zatem podwyższenie wynagrodzeń o tę kwotę spowoduje brak środków  

w budżecie jednostki o kwotę ok. 700 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Dyrektor przedstawiła propozycję podwyższenia wynagrodzeń o kwotę 

łącznie 600 zł związkom zawodowym, które się na nią nie zgodziły. Zapytała, jakie są 

konsekwencje takiego braku zgody, czy dyrektor nie może dokonać tych podwyżek w takich 

kwotach jakie uzgodniono? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że związku zawodowe powinny wyrazić zgodę na proponowaną kwotę 

podwyżek. Przekazała, że przedstawiona propozycja nie została przez nich zaakceptowana. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czym to zostało przez nich uzasadnione? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że związki zawodowe wskazały, że jest to za mała kwota podwyżek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że należy przeprowadzić kolejny etap negocjacji ze związkami zawodowymi. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że wzrost kosztów pobytu mieszkańców nastąpi od miesiąca marca, jednak 

należy zwrócić uwagę, że nie jest on tylko na podwyżki, ale po to, aby zaopiekować się 

mieszkańcami przebywającymi w placówce. 

Jeżeli środki finansowe zostaną w jednostce, podwyżki będzie można wykonać kolejny raz.  
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Zwróciła uwagę, na budżet jednostki. Dyrektor nie może wydać więcej niż ma 

zabezpieczonych środków finansowych. Przekazał, że należy przedstawić tę sytuację 

związkom zawodowym.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Ponownie poprosiła o przeprowadzenie negocjacji ze związkami zawodowymi. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Zaproponowała, aby kwota podwyżek została przekazana od 1 marca br. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Wskazał, ze będzie to dobrym rozwiązaniem. Również poprosił o zorganizowanie spotkania 

ze związkami zawodowymi. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem.  

Jednocześnie ustalono, iż w przedmiotowej sprawie zostanie zorganizowane spotkanie  

z Dyrektorem jednostki oraz przedstawicielami Niezależnego Samorządnego Związku 

Zawodowego Pracowników Ochrony Zdrowia Dom Pomocy Społecznej. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Poruszyła kwestię dotyczącą zorganizowania spotkania z Urzędem Marszałkowskim 

Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie działań związanych z deinstytucjonalizacją. 

 

Ad.31 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad.32 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:13  Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 
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